
Протокол №1
Засідання студентського самоврядування 
Відокремленого структурного підрозділу 

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж 
Сумського державного університету»

08 вересня 202.1 року м. Конотоп

Присутні: 16

Голова студентської ради коледжу -  Євгеній Безбородий 

Заступник голови студентської ради -  Павло Берлет 

Секретар -  Юля Зайко 

Члени -  15 чоловік 

Відсутні: -

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1 .Обговорення питання довиборів в студентську раду коледжу.

2.Проблема над якою працює коледж та завдання студентського 

самоврядування на 2021-2022 н .р.

3.Обговорення питання працевлаштування випускників минулого року.

4.Затвердження плану роботи студентської ради на 2021-2022 н. р.

5.Підготовка до Свята освітян.

1. Обговорення питання довиборів в студентську раду коледжу.

СЛУХАЛИ: заступника голови студентської ради Павла Берлета, який 

повідомив, що в даний час в складі студентської ради не повна комплектація 

секторів діяльності. Зосередив увагу на тому, що потрібно з відповідальністю 

підійти до вибору кандидатів до студентської ради, адже ефективність 

діяльності ради залежить від складу учасників.



УХВАЛИЛИ: провести конференцію діючої студентської ради для бажаючих 

вступити до самоврядування.

2. Проблема над якою працює коледж та завдання студентського 

самоврядування на 2021-2022 н. р.

СЛУХАЛИ: слухали заступника директора з навчально-виховної роботи Ольгу 

Мельник, яка ознайомила з проблемою, над якою працює коледж та завданнями 

над якими працює студентське самоврядування у вирішені цієї проблеми.

УХВАЛИЛИ: всім долучитися до активної роботи над проблемою 

«Формування конкурентоспроможності майбутнього фахівця шляхом 

впровадження інноваційних технологій навчання здобувачів освіти та 

підвищення професійних компетентностей педагогів».

3.Обговорення питання працевлаштування випускників минулого 

року.

СЛУХАЛИ: слухали заступника з навчально-виховної роботи Ольгу Мельник,

яка ознайомила с результатами працевлаштування випускників минулого року: 

продовжили навчання у вищих навчальних закладах - 56 випускників; 

працевлаштувалися -  129 випускників.

УХВАЛИЛИ: студентам випускних груп цього навчального року 

активізуватись с пошуком роботи чи наступного місця навчання. Відвідувати 

Дні відкритих дверей університетів, ярмарки професій. Займатись підготовкою 

резюме для працевлаштування. Отримувати інформацію про можливі місця, 

працювати в тісній співпраці з підрозділом щодо сприяння працевлаштування 

коледжу.

4.Затвердження плану роботи студентської ради на 2021-202 н .р.

СЛУХАЛИ: голову студентської ради Євгенія Безбородого, який повідомив, 

що вже є підготовлений річний план на 2021-2022 н. р. по студентській раді, 

відповідно до традиційних свят.



УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи студентської ради на 2021-2022 н .р.

5. Підготовка до свята освітян.

СЛУХАЛИ: керівника культурно - масового сектору Миколу Поволоцького, 

який запропонував для наших освітян зробити міні-острівець привітань з 

художніми номерами.

УХВАЛИЛИ: підготувати пісню, хореографічний номер, а також розподілити 

обов’язки між членами ради.

Голова студентської ради Євгеній БЕЗБОРОДИЙ

Секретар


